

## Who We Are?

A Specialized Company in supplying, installing & maintaining the Generators, Engines, Pumps & Power stations for all customers in all Yemen governorates with different capacities from the most reliable & popular International brands that have a good quality and work under various environments & climates.

## Our Services

- Supplying Generators, engines, Electrical Gensets to the site plan (Location).
- Implementing the installation, commissioning & operating for the requested equipments.
- Equipments Maintenance works technically in their locations through a request or maintaining contracts.
- Offering consultancies, technical advices regarding the supply, operating & maintenance of equipments.
- Marketing and selling the used equipments.
- Offering the requested spare parts with high quality from known international companies including the maintenance supplies for periodic maintenance like Filters, lubricants ...etc.

## Our market

We guarantee our services continuously to offer the logistic & Technical consultancies with suitable Competition.

## Our Customers

- Ministries , authorities, corporations and public/private companies.
- International Originations & Authorities in Yemen.
- Telecom & Mobile companies including branches.
- Privates companies and Corporations ...etc.
- Private & government Hospitals & health Medical Centers.

## Our Aim & Mission

- Practical experience in offering the services in all Yemen cities.
- Specialist & professional technicians team in offering technical , consulting & logistic services.
- Offering branches in all Yemen cities for offering the different services
- Excellent relationship with different government & private sectors.
- Mutual confidence with .....
- We guarantee our services for our customers where we care to get them all satisfied with what we offer.

## من نحن؟

شركة متخصصة في توريد وتركيب وصيانة المولدات والمحركات والمضخات ومحطات التوليد الكهربائية لشتى العملاء في جميع مناطق الجمهورية اليمنية بمختلف القدرات ومن مختلف الماركات العالمية الأكثر شهرة وجودة وموثوقية لدى المستخدمين في دول العالم المختلفة المتلائمة مع أفسى ظروف العمل البيئية والتشغيلية.

## خدماتنا

- 1- توريد المولدات والمحركات ومحطات التوليد الكهربائية المطلوبة إلى مواقع عملها.
- 2- تنفيذ أعمال التركيب والتشغيل للمعدات والجهيزات المطلوبة.
- 3- تنفيذ أعمال الصيانة الإحتراافية لأي تجهيزات أو معدات في مواقع عملها في أي موقع داخل جغرافية اليمن بنظام الطلب أو بنظام عقود الصيانة.
- 4- تقديم المشورات والنصائح الفنية للعملاء فيما يتعلق بتوريد وتشغيل وصيانة المعدات والجهيزات .
- 5- تسويق وبيع واستبدال المعدات والجهيزات المستخدمة
- 6- توفير قطع الغيار المطلوبة ذات الجودة والموثوقية العالمية من شركات عالمية عريقة بما فيها مستلزمات صيانة المولدات والمعدات الدورية من فلترات وزيتوت وغيرها.

## نطاق انتشار خدماتنا

تفضل لعملائنا الكرام تقديم خدماتنا الاستشارية والفنية واللوجستية في كامل النطاق الجغرافية للجمهورية اليمنية وبجودة خدمة منافسة.

## عملاؤنا

- الوزارات والهيئات والمؤسسات والشركات الحكومية.
- الهيئات والمنظمات الدولية العاملة في اليمن.
- شركات اتصالات الهاتف النقال وفروعها ومواقع محطات البث المنتشرة في اليمن.
- بيوت المال والأعمال أو فروعها في مختلف مناطق اليمن.
- المستشفيات والمنشآت والمرافق الصحية الحكومية والخاصة.
- المكاتب الإدارية والأفراد والمنشآت الصغيرة.

## مرتكزاتنا

- خبرة عملية في تقديم الخدمات في مختلف مناطق اليمن.
- كادر فني عالي الإحتراافية في مجال تقديم الخدمات الفنية والاستشارية واللوجستية.
- نقاط اتصال لتقديم الخدمة في مختلف المناطق داخل اليمن.
- شبكة علاقات متميزة مع مختلف قطاعات الأعمال في مختلف المناطق.
- الثقة المتبادلة مع شركتنا في مختلف مواقع عملهم.
- نضمن خدمتنا لعملائنا بحيث نهم لراحته ورضاه عن الخدمة.

معاً لمستقبلٍ حافلٍ بالإنجازات



# بست كوالتي للتجارة

## BEST QUALITY FOR TRADING



خدمات الصيانة

CAT

Cummins

IVECO

Perkins

FPT

الجمهورية اليمنية - صنعاء  
عصر - أمام مجلس النواب الجديد  
ت: 01210905  
موبايل: 777181331 - 773103102  
773315180

E-mail: info@bq-ye.com  
www.bq-ye.com